

Terms and Conditions	الشروط والأحكام
<p>1. These Terms and Conditions are relevant to the <u>Samsung Galaxy S20 FE, Samsung Galaxy S20 FE 5G</u> promotion (the “Promotion”) which is provided by Samsung and designed for its customers whom shall be offered a <u>Galaxy Buds Live, black color</u> (“Promotional Gift”) upon the purchase of <u>Samsung Galaxy S20 FE, Samsung Galaxy S20 FE 5G</u> (the “Device(s)”).</p> <p>2. The Promotion and Promotional Gift are only available to Samsung online customers who only purchase Devices at Samsung Online Shop on the following link: shop.samsung.com/ (“Online Shop”) in the <u>United Arab Emirates, Bahrain, Kuwait, and Oman</u>.</p> <p>3. The Promotional Gift shall be provided subject to availability and Samsung shall not be obliged to provide any alternative material of any kind to customers related to the Promotional Gift if such Promotional Gift becomes no longer available.</p> <p>4. The Promotion is valid from the <u>17th of January 2021 up to the 25th of June 2021</u> (“Promotion Period”) and customers shall not be able to avail the Promotion after the last day of the Promotion Period.</p>	<p>1. تشمل هذه الشروط والأحكام على عرض جهاز سامسونج Galaxy S20 FE 5G، و S20 FE 5G (“العرض”) المتوفر لعملاء سامسونج بحيث يحق لهم الحصول على هدية فورية عبارة عن سماعة Galaxy Buds Live، لون أسود (“الهدية”) عند قيامهم بشراء جهاز سامسونج Galaxy S20 FE، Galaxy S20 FE 5G، (“الجهاز”، “الأجهزة”).</p> <p>2. إن هذا العرض كما والهدية المجانية متوفران فقط لعملاء سامسونج الذين يقومون بإجراء عمليات شراء الأجهزة على متجر سامسونج عبر الإنترنت فقط على الرابط التالي: (shop.samsung.com/) (“المتجر الإلكتروني”) في الإمارات العربية المتحدة والبحرين والكويت وعمان.</p> <p>3. يتم منح الهدية في حال كانت متوفرة. إن سامسونج غير ملزمة بتزويد بدائل من أي نوع للعملاء لهذه الهدية في حال عدم توفرها.</p> <p>4. ان هذا العرض ساري خلال الفترة من 17 يناير 2021 وحتى 25 يونيو 2021 (“مدة سريان العرض”) ولا يحق للعملاء الاستفادة منه بعد انتهاء مدة سريان العرض.</p>

<p>5. The Promotional Gift cannot be exchanged for cash or other Samsung products.</p> <p>6. Samsung shall not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with the purchase and/or use of this Promotion or the inability to use this Promotion during its validity.</p> <p>7. Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate, to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Promotion Period.</p> <p>8. By participating in this Promotion, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to his or her participation in the Promotion, shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the UAE and such disputes shall be resolved by the competent courts in Dubai.</p>	<p>5. لا يمكن استبدال الهدية نقداً أو غيرها من منتجات سامسونج.</p> <p>6. لا تتحمل سامسونج أي مسؤولية تجاه العميل عن أي خسارة و / أو أضرار من أي نوع يتعرض لها بسبب الشراء و / أو استخدام هذا العرض أو عدم القدرة على استخدام هذا العرض في وقته.</p> <p>7. تحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها الشخصي بالحق في إلغاء أو تعديل العرض أو تعديل أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل مدة سريان العرض أو خلالها.</p> <p>8. من خلال المشاركة في هذا العرض، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كان طبيعته يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام أو بمشاركته في العرض، يخضع لقوانين ولوائح دولة الإمارات العربية المتحدة ويفسر وفقاً لها، وهذه النزاعات يتم الفصل بها من قبل المحاكم المختصة في دبي.</p>
---	---